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Het afgelopen jaar is er op het gebied van de Technische Commissie niet zo heel veel

gebeurd. Door corona hebben we geen volledige competities kunnen spelen en ook veel

evenementen konden niet doorgaan.

Gelukkig is de competitie inmiddels al weer in volle gang, en is het ook weer mogelijk om

evenementen te organiseren. Zoals bijvoorbeeld het Game11 test event dat ingepland staat op

14 januari. Dit is altijd een mooie mogelijkheid om nieuwe rubbers en frames uit te proberen

met de mogelijkheid deze direct te kopen. Ook staan er al weer een aantal toernooien op de

agenda.

Verder hoop ik dat we het komende jaar bij de senioren en de jeugd weer mooie prestaties

kunnen leveren. En gezien de sterke eerste seizoenshelft van het eerste seniorenteam is er

zeker hoop dat REGA weer op het landelijke niveau kan gaan meedraaien.
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